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Dijous dia 5 d'octubre, 7 h de la tarda.
Ens trobem, com és habitual, a l'Europa.
Aquest cop ens trobem davant d'un

personatge que segur que té moltes coses
a dir; és fundadora dels Xics, ha sigut i és
membre de la tècnica i també va ser

tresorera de la colla durant molts anys, i
de segur que té mil històries divertides per
explicar-nos. Alícia, endavant ...

Quin any vas entrar a la colla?

Doncs, vaig entrar a la colla en els seus
inicis, per allà l'any 90 ... De fet, recordo
que era Festa Major i

jo era membre de la
colla dels Blancs.
Com? Es van preparar
sorpreses per fer a la

rajolada i es va pensar
que una bona cosa

seria fer castells durant
l'acte. Recordo que
estaven assajant al pati
de la Parròquia i vaig
pensar, "què són això
dels castells?" (qui ho
diria ... ) i, ja em tens allà
voltant proves (entre
cometes). Quina va ser

la primera persona que
vaig veure ... ? Va ser en
Jordi Vila, si no recordo
malament; de fet, no ho
sé ben bé ... , gent de blancs .

L'interès pel tema casteller , jo tenia 21

anyets ... era molt joveneta, no ho sé ...
Durant els primers assajos hi havia quatre
membres de Minyons de Terrassa, em
sembla que eren l'Enric, en Ramon, l'Amaia
i en Tomàs (el fill de l'Enric). S'estava
preparant el quatre de cinc net per la

rajolada ... A l'actuació el meu germà va

fer d'aixecador (amb un sol dia d'assaig!!)
i d'anxaneta, l'Anna Pou (tu diràs, quina
canalla!!!). Ens vam fotre un meco ... Els
Blaus també tenien colla castellera (era
un pique) i, com que no tenien aixecador,
van fer servir el meu germà per coronar el

castell; als Blaus també els van ajudar,
va ser el cap de colla de Montmeló qui els
va ensenyar a fer castells, tu diràs!!!
Llavors, un cop al mes, es feia una reunió

per parlar de castells, hi havia ... en Jordi
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Cirac (17 anyets), I'Òscar Mora, I'Òscar
Giménez ... , gent de Blancs, en Contreras,
l'Oliveras, en Xavi Portell!!!
De fet, només ens importaven els castells

per Festa Major, i només assajàvem uns

dies abans per poder fer algun castell. .. ;
però la gent de Minyons ens va dir que
estaria bé, de cara l'any vinent, que
assagéssim més perquè amb una setmana
no es poden fer castells, i que si volíem
tenir una continuïtat pel que fa als castells,
hauríem d'assajar més sovint. Vam triar el
dimarts com a dia d'assaig i ja vam

començar a assajar a
la Casa de Cultura
Sant Francesc; hi havia
molta motivació i
moltes ganes de fer
coses, érem molt

joves.
Hi havia canalla de
Blancs i de familiars de

Blancs, no us

penseu ... la canalla
tenia de 10 a 11 anys!!!
A l'assaig, la gent de
Minyons hi va venir
durant una mica de

temps i ens van dir que
necessitàvem

organització, que
, . , l'assaig l'havia de dur

AlICIa Farm una tècnica i s'havia
de crear una junta.
Així doncs, vam veure la necessitat de
buscar un cap de colla i totes les mirades
van anar a parar a en Joan Contreras ja
que era el més gran dels que hi havia per
allà (22 anys).
Els primers dos mesos d'aquests assajos
ens dedicàvem a pujar un sobre l'altre;
pinyes? Què eren les pinyes? No en teníem
ni idea ...
Es va crear una junta-tècnica que gairabé
era tota la colla. Eren en Bernat Sala,
I'Òscar Mora, en Jordi Cirac, en Jordi
Oliveras i en Jordi Contreras ... , la tresorera
i responsable d'actuacions era jo, i vaig
exercir aquest càrrec durant 5 anys. Uix,
sí. .. , i la primera subvenció de l'Ajuntament
va ser de 75.000 ptes.; vam flipar, eren
molts diners per nosaltres ... les vam invertir
en camises, que vam estrenar per Sant

t
El Pati (Revista dels Xics de Granollers), 12/2000, p. 15 / Xics de Granollers / Arxiu Municipal de Granollers


